

如何換領優惠？

1. 於茶靈香港專門店使用優惠 (地址：https://www.cha-ling.com/hk_cn/our-stores)
2. 於專門店向員工出示英國保誠團體醫療保險會員咭即享優惠

How to redeem offers?

1. Redeem at CHA LING Hong Kong boutiques (location: https://www.cha-ling.com/en/our_stores/)
2. Present your Prudential Group Medical Insurance Membership Card at CHA LING boutiques to enjoy offer

條款及細則

- 優惠有效期由 2020 年 6 月 24 日至 2020 年 12 月 31 日。
- 此優惠需於 2020 年 12 月 31 日 11:59pm 前使用，逾期無效恕不補發。
- 此優惠只適用於茶靈香港專門店使用。
- 請出示英國保誠團體醫療保險會員咭正本以享用優惠。
- 每位會員可享單次性禮遇乙次。
- 免費面部刮痧服務須提前預約，並視乎預約安排而定。
- 請於以下專門店享用免費面部刮痧服務：
 - 尖沙咀港威商場三階 3323B 號舖 +852 3101 0708
 - 尖沙咀 K11 MUSEA B1 層 B106A 號舖 +852 3106 4898
 - 希慎廣場二樓 206 號舖 +852 3126 9981
 - 金鐘太古廣場 L2101A 號舖 +852 2155 9278
- 如有任何爭議，茶靈香港有限公司保留最終決定權。
- 此優惠由茶靈提供，如有任何查詢，請直接與茶靈聯絡。

Terms and conditions

- The offers are valid from 24 June 2020 to 31 December 2020.
- The offer is valid for redemption until 23:59pm, 31 December 2020, after which it will be invalid.
- The offer applicable at CHA LING Hong Kong boutiques only.
- Original copy of Prudential Group Medical Insurance Membership Card must be presented for offer entitlement.
- Each members could enjoy the one-off privilege once.

- The complimentary facial Gua Sha service is subject to availability and prior reservations are required.
- CHA LING boutiques for facial Gua Sha service reservation:
 - Shop 3323B, Gateway Arcade, Harbour City +852 3101 0708
 - Shop B106A, K11 MUSEA +852 3106 4898
 - Shop 206, Hysan Place +852 3126 9981
 - Shop 101A, Pacific Place +852 2155 9278
- In case of any dispute, CHA LING Hong Kong Limited reserves all the right of final decision.
- The offer is provided by CHA LING, for any enquiries, please contact CHA LING directly.